
Kulturně propagační komise 

Zpráva předsedy na sněm dne 31. března 2023

Vážené dámy, vážení pánové, hosté,

dovolte mi, abych vás seznámila s prací kulturně propagační komise za uplynulý rok.

V roce 2023 nastoupilo do kurzu pouze 13 účastníků. Přednášky probíhaly jako standardně v lednu 
a únoru 2023. Střelby budou probíhat následující víkend 8. a 9. dubna 2023. Adepti letošního kurzu 
pokračují v praxi v honitbách, účastní se povinně akcí pořádaných OMS Opava.
Adepti loňského kurzu za sebou již mají zkoušky z myslivosti. Ke zkoušce se přihlásilo 13 zájemců, 
zbytek požádal o odložení na další rok. Zkoušku úspěšně absolvovalo 11 adeptů, 2 budou na konci 
dubna opakovat.
V loňském roce jsme zahájili kurz mysliveckých hospodářů, teoretická příprava probíhala do 
4.11.2022 a zkoušky budoucí hospodáře čekají v červnu 2023.

I letos znovu plánujeme uspořádat kurz mysliveckých hospodářů. Přihlášky by měly být odevzdány 
do konce července.

KPK vyhlásila i letos výtvarnou soutěž „Mé setkání s přírodou a se zvěří“, momentálně máme 
hodnocení hotovo a zajišťujeme dárky pro oceněné. Slavnostní vyhlášení bude opět součástí 
Chovatelské přehlídky. Prací bylo okolo 75 kousků, s kolegyněmi jsme ocenilym a obdivovaly se, 
jak přirozeně a zajímavě děti dokáží přírodu, zvěř a myslivost vnímat.
Práce, které získaly ocenění, zašleme do příštího kola soutěže ČMMJ „Mé toulky za zvěří“, protože 
uzávěrky soutěží nekorespondují.

Má komise má celkem 4 členy, pokud by o společnou práci měl zájem kdokoli další, a chtěl 
myslivost propagovat společně s námi, budu velmi ráda. Splečně s kolegy se snažíme vytvořit 
zázemí pro pořádání i dalších akcí - Zlatou srnčí trofej, prezentace myslivosti na obecních akcích, 
dnech země.. Sožité je samozřejmě financování, letos se snažíme aktivně oslovovat sponzory, snad 
se podaří..

Momentálně, díky obrovskému negativnímu zájmu veřejnosti, informace o činnosti OMS 
umisťujeme jen na webové stránky. Stránky jsou průběžně doplňvány.

Stále přemýšlím nad tím, jakým způsobem by OMS mohl pomoci myslivcům nebo sdružením, 
protože mě vždy dostane názor, že oms pro myslivce nic nědělá.
Myslím, že každý, kdo na omse kdy něco dělal, ví, že práce je zde spousta, a lidí, kteří se krom rady 
a pár členů komisí do dění zapojují, je jen hrstka.
Z finančního hlediska je složité jakýmkoli způsobem něco dotovat nebo poskytovat.
Směr, kterým je možné jít je je pomoc při prezentaci akcí, které jsou myslivci organizované, 
vzájemné informování o možnostech mysliveckého vyžití v okrese, pomoc s prezentací myslivosti 
dětem.. Pokud byste měli další nápady, ozvěte se, za jakýkoli podnět budeme rádi.

Děkuji za vaši pozornost, 
Myslivosti zdar!


